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ROMÂNIA  

JUDEŢUL MARAMUREŞ                                                                                                                                                                 

ORAŞUL TĂUŢII-MĂGHERĂUŞ                                                                                                                                        

CONSILIUL LOCAL  

 

Nr.15021/27.11.2024 

Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Orașului Tăuții-Măgherăuș 

din data de 26.11.2024 

 

 Ședința ordinară este convocată de Primarul orașului Tăuții-Măgherăuș prin Dispoziția nr. 349 din 20 

noiembrie 2024 publicată pe site-ul instituției. 

Lucrările ședinței sunt conduse de către președintele de ședință- consilier, Bocuț Ancuța-Ioana.  

La ședință participă: Primarul Marinescu Dumitru și Secretarul general, dl.Bîndilă Călin-Ioan 

Președintele de ședință face prezența. Sunt prezenți toți cei 15 consilieri locali. 

 

 

Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi. 

Vot în unanimitate. 

 

Președintele de ședință supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare. 

 

Consilier Giesswein Cristin: Eu aș vrea să ma abțin pentru procesul-verbal, deoarece am văzut că există, zic 

eu, niște scăpări. 

Secretar General: Ce anume? Ce scăpări? 

Consilier Giesswein Cristin: Pentru minuta ce a fost făcută, legată de intervențiile mele cu iluminatul public. 

Din ce am citit, lipsesc anumite chestii. 

Secretar General: Dar e minută. Nu redă secundă cu secundă. Din momentul în care vom constitui consiliul 

pe comisii și se va desfășura ședința așa cum prevede legea, o vom televiza și va fi și înregistrare și vom pune 

la dispoziție tot. Minuta consemnează succint ceea ce e acolo. Noi dăm, oricum, prea mult în procesul-verbal 

pe care îl facem. Luați spre știință, de aceea i se zice minută, nu i se spune ”redactarea ședinței cuvânt cu 

cuvânt”. Deci, ședința după ce se televizează în direct, rămâne înregistrată, o putem pune la dispoziție cui 

vrea, fără nici o problemă. Minuta va consemna, pe scurt, problemele dezbătute, votul, pentru că astea 

contează - Cine e pentru? Cine e împotrivă? -  Ca să existe transparență 

Votat cu 14 voturi pentru, dl. Consilier Giesswein Cristin se abține. 

 

Primar: Dacă îmi permiteți. ședința de astăzi este un pic deosebită, este ședința în care vom alege 

viceprimarul orașului Tăuții-Măgherăuș, vom alege comisiile de specialitate din cadrul Consiliului Local al 

orașului Tăuții-Măgherăuș, motiv pentru care, în primă fază vom alege și vom numi președintele de ședință 

pentru aceste 3 luni care urmează să fie, după care, conform regulamentului, fiecare dintre dvs. va fi 

președinte pentru 3 luni de zile. Vom face propunerea de viceprimar, după fiecare dintre dvs. o să puteți să 

mai faceți propuneri dacă doriți. Vom vota, dl. Secretar General se va retrage și va număra voturile, va 

întocmi toate documentele necesare pentru numirea și depunerea jurământului de către cel care va întruni cele 

mai multe voturi la alegerea de viceprimar, după care vom alege comisiile de specialitate. După ce vom 

definitiva comisiile de specialitate, o să suspendăm ședința pentru ca fiecare comisie să își poată face ședința 
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pentru proiectele de hotărâre care urmează să fie adoptate. De aceea, dl. Viceprimar care va fi ales, cu comisia 

se va duce în biroul dumnealui cu cei 5 consilieri, unde își va alege, ca în fiecare comisie, președintele și 

secretarul, comisia 2, vis-a-vis de biroul primarului, iar comisia 3 va rămâne aici în sala consiliului local. 

După ce veți termina fiecare dintre dvs. comisiile, ne vom readuna în sala de consiliu și vom duce la bun 

sfârșit ședința de consiliu. Dacă pentru această problemă aveți vreo întrebare, vă stau la dispoziție. 

Secretar General: Am eu o precizare. Ca să nu existe discuții, singurul vot care este secret, este cel pentru 

alegerea viceprimarului. Am pregătit o urnă, iar în urma propunerilor o să completez biletele. Ca să nu existe 

discuție, fiecare grup politic vă desemnați un membru care vine cu mine când deschid urna. 

 

Se trece la ordinea de zi. 

 

1. Proiect privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada noiembrie 2024 – 

ianuarie 2025. 

 

Primar: Propunerea este doamna Bocuț. 

Secretar General: Prima pe listă, în ordinea alfabetică este doamna Bocuț. 

 

Presedinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

2. Proiect privind alegerea viceprimarului orașului Tăuții Măgherăuș, județul Maramureș. 

 

Primar: Propunerea mea, în calitate de primar, pentru ocuparea postului de viceprimar, în urma 

discuțiilor pe care le-am purtat și în grupurile noastre și politice până la urmă, pentru că nu cred că este 

un secret pentru niciunul dintre dvs., nu am ascuns propunerea pe care o voi face astăzi, este dl. Bogdan 

Mărieș. Dacă dvs. aveți alte propuneri, vă rog să le comunicați, pentru a se putea duce dl. Secretar să 

completeze buletinul de vot și să votăm conform prevederilor legale. Vă mulțumesc! 

Secretar General: Dacă mai aveți propuneri, vă rog să le faceți. Trec pe buletinul de vot, votul e secret, 

nu-i nici o problemă. 

Președinte de ședință: Rămâne propunerea domnului primar. 

Primar: Atunci dl. Secretar, dvs. suspendați ședința pentru a întocmi buletinele de vot . 

 

Se votează viceprimarul și se numără voturile. 

 

Secretar General: Împreună cu comisia, am procedat la numărarea voturilor. În unanimitate, cu 15 voturi 

pentru și nici unul împotrivă, dl. Mărieș Bogdan-Ioan a fost ales viceprimarul orașului Tăuții-Măgherăuș. 

Pentru a intra în funcție o să-l rog să depună jurământul. 

 

Noul viceprimar al orașului Tăuții-Măgherăuș, dl. Mărieș Bogdan-Ioan depune jurământul, conform art. 

117 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi 

completările ulterioare. 

 

 

3. Proiect privind alegerea comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului local al orașului 

Tăuții Măgherăuș. 

 

Primar: Dacă îmi permiteți, am gândit o structură a comisiilor din cadrul consiliului local. Comisia 1 

buget-finanțe: Mărieș Bogdan, noul viceprimar, Rațiu Călin, Rakoczi Anton, Maar Zsolt, Szinkuclics 

Anamaria, Comisia 2 cultură-social: Vakon Daiana, Pop Daniel-Vlăduț, Tămaș Mihai, Neța Lucian-

Bogdan și Costin Ștefan. Comisia 3 juridică: Pop Călin-Dumitru, Bocuț Ancuța, Giesswein Cristin, Gaie 

Marin, Butean Călin. Este propunerea pe care noi am făcut-o, dacă aveți alte propuneri, vă rugăm să le 

faceți. Vom supune la vot. 

Consilier Giesswein Cristin: Aș propune o altă structură. Aș dori neapărat să fac parte din Comisia 

buget-finanțe. 
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Primar: Faceți propunerile pe care să le supuneți la vot. 

Secretar General: Deci, cu componența care este, dar cu mențiunea că dvs. doriți să fiți în comisia 1. 

Consilier Giesswein Cristin: Exact, și cu dl. Neța în comisia 3. 

Secretar General: Avem două propuneri făcute. Prima de către dl. Primar, pe care v-am citit-o și cealaltă 

pe care a sugerat-o dl. Consilier Giesswein, în care dumnealui figurează la comisia 1 și dl. Neța la 

comisia 3. Supunem la vot prima propunere. Cine este pentru? 

Președinte de ședință: 13 pentru și 2 împotrivă.  

Secretar General: Nu are rost să mai supunem proiectul, trecem mai departe. 

Primar: Dacă îmi permiteți, eu spun să suspendăm ședința pentru ca să se retragă comisiile și să își 

desemneze președinții și secretarii, după care să aprobați și să acordați avizele de specialitate pentru 

proiectele de hotărâre care au rămas. 

 

Ședința ordinară se suspendă pentru ședința comisiilor de specialitate. 

 

4. Proiect privind desemnarea a doi reprezentanti din partea Consiliului Local Tăuţii 

Măgherăuş  în Consiliul de administratie al Liceului „Traian Vuia” Tauţii Măgherăuş. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

5. Proiect cu privire la aprobarea  cheltuielilor necesare pentru achiziționarea pachetelor 

cadou ce se vor acorda cu ocazia sărbătorilor de iarnă 2024. 

 

Consilier Neța Lucian-Bogdan: Aș vrea să întreb și eu ceva. Vreau să îmi spuneți din 1400 de 

pachete, care este structura…câte țin de școală, cât e în plus și cam ce are un pachet? 

Primar: Dacă îmi permiteți, 760 de școlari, preșcolari, antepreșcolari, 100 de cadre didactice, de 

asemenea, vor fi acordate cadouri membrilor consiliului local, pentru că fiecare avem acasă copii și 

consider că este un gest normal și firesc în preajma sărbătorilor. De asemenea, începând din 1 

decembrie și până la Crăciun, cum ați văzut și în anii trecuți, Primăria Tăuții-Măgherăuș este colindată 

de copiii din Tăuții-Măgherăuș, că fac parte din fanfara orașului, că fac parte din Asociația ”Sf. Mina”, 

va veni ansamblul folcoric de la Bozânta, va veni părintele de la Bușag, de la Măgherăuș cu copiii la 

colindat. Avem echipele și grupele de fotbal, de la Gloria Tăuții-Măgherăuș care sunt prezenți de 

fiecare dată în preajma sărbătorilor și ne colindă. Acest nr. pe care noi l-am comandat, l-am comandat 

raportat la nr. de colindători pe care i-am avut anul trecut. Tot ce înseamnă parte de componentă a 

pachetului, va conține…am zis să dăm calitate la copii, să nu dăm cantitate…am zis, este o căsuță din 

aceea care conține tot ce înseamnă partea de Kinder, M&Ms, Haribo, Oreo, Sneakers, Lion, deci 

calitate. Și pachetele vor fi livrate de o societate, vom discuta cu cei din Tăuții-Măgherăuș. În ultimii 4 

ani, toate pachetele au fost făcute de către o societate din Tăuții-Măgherăuș. 

Consilier Neța Lucian-Bogdan: Ideea e că dacă tot facem gestul acesta, să ajungă la cât mai mulți 

copii, poate și la cei care nu fac neapărat parte din procesul de învățământ al orașului, mă gândesc la 

zona Nistru… 

Primar: Acolo să știți, dl. Neța, tot ce înseamnă partea de 9 Mai…95% din copiii din Tăuții-

Măgherăuș sunt cuprinși în povestea asta, pentru că, tot ce înseamnă Liceul Tehnologic, Școala din 

Nistru, Grădinița din Băița, unde mai sunt structuri funcționale. Vă dați seama, toți copiii primesc și 

toți vor primi până în 06.12. 

Consilier Giesswein Cristin: Înafară de copii, mai primește cineva? 

Primar: După cum am spus, o să primească și membrii consiliului local, pentu copiii pe care îi au 

acasă, angajații primăriei, cei de la PRIMA o să primească. 

Consilier Giesswein Cristin: Prin urmare, aș vrea să aduc un amendament la acest proiect de hotărâre. 

Propunerea mea este să fiu eu ”Grinch-ul” acel al sărbătorilor, care vine cu următoarea propunere: să 

ne limităm cheltuielile bugetare exclusiv către copii, pentru că ei se vor bucura de un asemenea cadou. 
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Nici nu știu dacă este cazul să ne cadorisim noi pe noi și oameni adulți cu servici și oameni serioși cu 

un pachețel de ciocolată, când acestea ar putea fi folosite de copii, eventual la alte evenimente. 

Primar: Dacă îmi permiteți, și angajații din cadrul primăriei au copii acasă. 

Consilier Giesswein Cristin: Au și salarii prin care pot să le cumpere la copii. Fiecare cred că își 

permite să cumpere. Banii cetățeanului trebuie folosiți chibzuit, altfel pe aceleași principii o să mergem 

și o să facem pentru toți locuitorii orașului Tăuții-Măgherăuș și dăm lunar  un pachet de 50 de lei… 

Președinte de ședință: Doar un pic aș dori să intervin și eu. Dacă cineva dintre noi nu dorește aceste 

pachete, nu trebuie să le ia, ca nu suntem forțați sau obligați. Cine are copii sau cine vrea să-l dea mai 

departe, putem să-l luăm și să-l dăm mai departe la copiii vecinilor sau la oricine. Nu trebuie neapărat 

să ni le însușim dacă nu dorim, dar exact cum s-a mai spus și înainte, fiecare angajat al primăriei are 

copii și eu, ca și angajat, nu contează ca sunt la o firmă privată, mă bucur când primesc și îl duc acasă 

la copii. Cine nu vrea, nu îl ia. 

Consilier Giesswein Cristin: Încă o dată, apreciez enorm gestul, este un gest frumos și sunt sigur că 

toată lumea se va bucura de acest lucru, dar repet, este vorba de banul public, aici nu este vorba de un 

sac fără fund de unde scoatem și dăm cadouri tuturor. Nu ar fi greșit raționamentul, dacă orașul Tăuții-

Măgherăuș ar fi excelat din toate punctele de vedere, la toate capitolele, dar din păcate sunt foarte 

multe lucruri încă, de făcut, sunt foarte multe lipsuri și minusuri la tot pasul. 

Secretar General: Da, e ok, s-a consemnat. Ceea ce vrea să vă spun, am spus pe comisia 3, nu am spus 

pentru comisia 1 și 2, puteți vedea și anul trecut și acum 3 ani, când am putut toată suma a fost obținută 

din sponsorizări. Anul acesta nu s-a dorit să se întrerupă acest lucru pe care îl face primăria pentru 

copii în mod special și mai mult de atât, am făcut o specificație, la acest buget local pe care dvs. îl 

menționați, și eu și dvs. care luăm pachete, participăm prin  taxe și impozite. 

Consilier Giesswein Cristin: Absolut de acord. Este vorba de ce facem și cum… 

Secretar General: V-am informat că banii, de regulă, au fost din sponsorizări. 

Consilier Giesswein Cristin: Au fost, anul acesta nu sunt. 

Secretar General: Deocamdată. Nu poți cumpăra pachete dacă nu ai aprobat bugetul acesta prin 

consiliu local și atunci aștepți cu 2 zile înainte de Crăciun, când tu deja nu mai ai ședință să dai niște 

pachete… cu ce bani? 

Consilier Giesswein Cristin: Se puteau face demersurile de a atrage sponsorizări din timp, adică din 

septembrie, toată lumea știe că urmează Crăciunul. 

Secretar General: Eu zic că de anul viitor, începând cu dvs., puteți să faceți treaba aceasta, să atrageți 

sponsorizări pentru Crăciun, că nu vă oprește nimeni. Mai ales că aveți firmă. 

Președinte de ședință: Eu zic să mergem mai departe. Comisiile? 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia   3-aviz 

favorabil, cu mențiunea dl. consilier Giesswein. 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat cu 14 voturi pentru și o abținere. 

 

6. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor 

construcțiilor edificate – Macovei Ligia Carmen. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

7. Proiect cu privire la aprobarea contului de executie a bugetului orasului Tautii Magheraus 

la data de 31.09.2024. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 
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8. Proiect privind aprobarea alocarii drepturilor băneşti aferente personalului didactic din 

cadrul Liceului Tehnologic „Traian Vuia” din Orașul Tautii-Magheraus, care au solicitat 

decontarea cheltuielilor de deplasare pentru lunile mai și iunie 2024. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

9. Proiect privind desemnarea reprezentantului orașului Tăuții-Măgherăuș, ca membru în 

Adunarea Generală a ADI-Maramureș, pentru mandatul 2024 – 2028. 
 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

 

10. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor 

construcțiilor edificate – Cadar Antonela-Elena. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

 

11. Proiect privind adoptarea regulamentului serviciului de salubritate, a strategiei de 

contractare, a caietului de sarcini si a contractului pentru activităţile de sortare şi transfer 

a deşeurilor municipale din zona 1 a jud. Maramureş, UAT Cerneşti şi UAT Coroieni. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

12. Proiect privind vânzarea unui teren – dintre cele atribuite tinerilor, în folosinţă gratuită - 

în favoarea proprietarului construcției edificate –  Ciocoi Florin Sergiu. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

13. Proiect privind aprobarea modificării contractului nr. 285/16.02.2024 privind sortarea si 

contractului nr. 286/16.02.2024 privind transferul deșeurilor municipale din zona 1 jud. 

Maramureș. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 
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Votat în unanimitate. 

 

Secretarul General prezintă diversele. 

Secretar General: Avem o cerere de la 5 cetățeni care solicită, în spatele proprietăților, str. 42, Pușcășan, 

Donica, Andor, Pop, Felicia Săsăran au în spatele lor o bucățică de teren... 

Primar: Dacă îmi permiteți, este o îndreptare a unor erori care s-au făcut în trecut pentru că acești oameni au 

folosit de-o viață acolo, au fost niște neînțelegeri și alte discuții...singura modalitate prin care astăzi mai putem 

să îi ajutăm, este procedura legală de atribuire prin licitație. Dacă dvs. doriți, vom merge mai departe, vom 

parcela, vom pregăti documentația pentru caietul de sarcini, cu evaluare care urmează să fie aprobată în cadrul 

consiliului local. 

Secretar General: Această procedură am avut-o și pe strada 66 pentru mai mulți cetățeni, i-am pus în 

legalitate. Cine este pentru a li se acorda acest teren cu respectarea și demararea procedurilor legale în vederea 

licitației și atribuirea terenurilor. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

Secretar General: Mai avem aici o cerere a dl. Ureche Onișor care solicită teren în prelungirea proprietății 

spre str.37. În zona respectivă, terenul pe care dânsul îl cere, există 3 fire de înaltă tensiune, nu poate construi, 

dar primăria consideră că îl ținem ca rezervă, având în vedere că e zonă de concesiuni, s-ar putea să mai 

construim un... 

Primar: Dacă îmi permiteți, toată zona aceasta, a concesiunilor a fost prevăzută la anumită zonă de intersecție 

de străzi, posibilitatea de extindere a acestor rețele suplimentare, pentru că sunt foarte multe parcele și terenuri 

care urmează să fie utilizate și unde urmează să fie construită o gospodărie și va trebui să fie rețeaua de 

utilitate publică, să poată oferi acea putere de care au nevoie cetățenii și atunci, vă dați seama, noi dacă dăm 

aceste terenuri pe care le-am prevăzut pentru realizarea punctelor de transformare, nu vom face altceva decât 

să ne punem bețe în roate pe viitor, pentu că până la urmă tot pentru dumnealor o să fie realizate investițiile în 

zona respectivă vis-a-vis de povestea cu extinderea rețelelor de utilitate publică. Înțelegem că ei își doresc, dar 

sunt acolo pentru că au un scop aceste suprafețe de teren care nu au fost atribuite și atunci, după ce le atribuim 

o să vină să solicite cumpărare, concesionare și toate celelalte, iar noi o să rămânem fără teren să ne putem 

dezvolta să putem face ceva. Nu e rea-credință, dar trebuie să înțelegem că sunt lucruri care nu se pot face. 

Mulțumesc! 

Secretar General: Această propunere este pentru a respinge cererea. Supun la vot cine este pentru respingerea 

cererii. 

Votat în unanimitate. 

 

Secretar General: Mai avem cererea dlui. Mureșan Florin Marius din Băița, care solicită pășune pentru 

animale. El are în momentul de față o suprafață de 6 ha, dar dorește suplimentare. 

Primar: Dacă îmi permiteți, și la Băița e vorba de Valea Danului, în pădure. Noi în acest moment, acolo 

suntem în procedura de obținere a titlului de proprietate suplimentar, pentru că am avut niște suprafețe de 

teren pe care le-am reglat împreună cu Municipiul Baia Mare și Ocolul privat Baia Mare. Mai mult, în acest 

moment se află în lucru amenajamentul silvic pentru pădurea orașului Tăuții-Măgherăuș și nu putem să dăm 

ceva care încă nu e clarificat nici măcar din punct de vedere juridic. Până la urmă nici pe el nu îl ajută că, dând 

un teren, poate ajunge cu el la APIA, nu e în regulă, îi creăm probleme mai mari decât îl ajutăm. După ce se 

vor clarifica toate și vom vedea de ce este vorba, o să poată reveni cu o cerere să vedem dacă putem ajuta, mai 

ales că sunt puțini care cresc animale și mai vând un litru de lapte sănătos pentru noi și pentru familiile 

noastre, dar deocamdată lucrurile nu se pot acorda din punct de vedere juridic. 

Secretar General: Având în vedere motivele invocate de către dl. primar, propunerea este spre a respinge 

acastă cerere. Cine este pentru respingere? 

Votat în unanimitate. 

 

Secretar General: Și mai avem o cerere a dlui. Manu Alexandru Mircea, care locuiește pe str.150  și dorește 

în continuarea proprietății, tot așa, un colțișor pe care îl întreține, pentru acces la str.149. Acolo, ca și 

informare, v-am spus și pe comisii, este o zonă de protecție pentru sit arheologic, noi îl putem da cu condiția și 

informarea că nu va putea construi nimic, doar să îl amenajeze și să îl întrețină. Oricum noi nu putem să îl mai 
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dăm altcuiva pentru că, fiind zonă pe sit arheologic și dacă și pentru drumul de acolo am reziliat contractul, 

pentru că nu are acces și atunci propunerea este de a da acest teren spre întreținere cu mențiunea că nu poate 

construi, nu va obține autorizație acolo. Cine este pentru această propunere? 

Votat în unanimitate. 

 

 

 

Președintele declară ședința închisă.  
 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                         Secretar general, 

Bocuț Ancuța-Ioana        Bîndilă Călin-Ioan 

 

 

 

 

Întocmit, 

Mogia Patrick 


